
   

Møte i Foreldrearbeidsutvalget (FAU) for Fjellsdalen skole 
Tidspunkt: 10.02.2025 kl. 19.00 – 21.00 Sted: Personalrommet - Fjellsdalen skole 

Møteleder: Annette Pedersen Referent: Bente Krakhellen 

Innkalt 

  

  

  

  

  

1. trinn: Linn-Therese Vigsø-Olsen, Jon Vabø, Torunn Rosenberg Aulie 

2.trinn: Morten Rougne,  Kjerstin Østerberg, Eva Skotheim 

3.trinn:  Pål Smette Brunes, Valgerdur Fridriksdottir, Kamilla Bauge 

4.trinn: Annette Pedersen, Therese Bakke 

5.trinn: Christel Mellingen, Halldis Skivenes, Solveig Dysvik 

6.trinn: Georg Gundersen, Hege Johansen 

7.trinn: Bente Krakhellen 

  

Rektor Pål Berg Halvorsen 

Forfall: Anders Reiersgaard,  

Vara: FYLL INN FRA 6 trinn 

      

  

REFERAT 

Saksnr. Sakstittel 

08/2025  Informasjon fra rektor – 15 minutter.  

• Resultater av undersøkelsen om åpningstidene på SFO.  

Informerte om at skolen sendte ut undersøkelse til foresatte på SFO med spørsmål om de 

ønsket å beholde ordningen som i dag med åpning 0715 og stengt i julen eller gå tilbake til 

senere åpningstid, men åpent i julen.  Det var flest som ønsket ordningen slik det er nå med 

åpning 0715 og stengt i julen.  

 

• Skolefotografering – status samtykker  

Rektor minnet på at skolen trenger samtykke fra de som ønsker at barnet skal være med på 

skolebilde. De skal sende ut ny påminnelse om at alle må gi samtykke dersom de ønsker 

bilde. Det er spesielt viktig med klassebilde for 1 og 7 trinn. Alle som ønsker bilde med i 

skolekatalogen må også samtykke. Bergen kommune skal se på om det er en enklere måte å 

få til samtykke for neste skoleår.  

 

Spørsmål til rektor 

• Opplæring lyd -og lysutstyr. Når kan dette gjennomføres? Gjerne avtale dato med 

rektor og diskogruppe.  

 

Rektor informerte at det er kjøpt inn mer utstyr slik at skolen nå har komplett utstyr, inkl. 

miksebord og 8 lyskastere.  

Rektor blir med på riggen av lys og lyd på første diskokveld slik at FAU ser hvordan det 

gjøres. Rektor informerte om at det er en elev ved skolen som har eget utstyr som kan være 

aktuell som DJ på disko. Enn så lenge oppbevares utstyret på skolen da det ikke er mulig å 

låse det inn på en tilstrekkelig trygg måte i Bøneshallen. På sikt skal utstyret oppbevares 

innelåst i Bøneshallen.  



 

Rektor minner om at FAU må se på høring om skolegrenser, m.a forskriften. Svarfrist 

28.februar. Styret i FAU ser på dette, da det ikke var tid på dette møtet.  

 

• Informasjon om bygget:  

Det pågår fremdeles noe anleggsarbeid på uteområdet. Det kommer også til å bli arbeid inne. 

Det er et etterslep på vedlikehold av bygget og det skal m.a. bygges nytt skolekjøkken. Rektor 

informerer videre om skolens kapasitet. Det er bestemmelser for hvor mye rom, lys etc. hver 

elev skal ha. Det er også føringer fra helsemyndighetene og de har satt en maksgrense for 

elevtall på skolen til 400. Den absolutte øvregrense er 415 elever over ett år. I august 2025 vil 

dette tallet overstiges. P.t er det 408 elever. Slik listene ser ut nå er det 423 elever til høsten 

2025. Rektor har mottatt flere søknader om å få gå på skolen, men slik elevtallet er nå må 

søknadene bli avslått. Årets 7. trinn er 44 elever fordelt på to rom. Neste års førsteklasse er 59 

elever og må deles på tre rom. Rektor har vært i kontakt med kommunen om hvordan 

manglende romkapasitet skal løses. Det er ikke ønskelig å bygge om sløydrom til klasserom 

da det skal være økt fokus på praktiske fag i skolen. For å få nok rom må man mest 

sannsynlig ta et av de trinnene som er delt i tre grupper i år, å fordele på to. Når det blir store 

grupper må man ha de største rommene og det gir nye utfordringer for romkabalen.   

 

Det kom spørsmål til rektor om man har gått i dialog med Racketsenteret eller Bønes IL om å 

leie rom hos dem. Rektor svarte at de ikke har gjort det.   

 

Ifølge elevprognosene er det synkende elevtall i Fyllingsdalen de kommende årene. Ut fra 

elevprognosene blir det trangt på Fjellsdalen de neste 3-4 årene og så vil tallet synke også her. 

P.t er det ledig kapasitet på Lyshovden skole.  

 

FAU utrykte ønske om å støtte et samarbeid med Idrettslaget som planlegger et nytt bygg.   

Rektor tipset om å se på Bergenskart.no. Der kan man jobbe seg inn og se hvordan 

skolegrensene er tegnet inn. Dersom FAU har konkrete innspill til hvordan nye grenser kan 

trekkes kan de gis på bakgrunn av kartene slik de ligger.  

 

FAU kan kontakte Kim Davidsen i Bønes IL for å høre om muligheten for å samarbeide om å 

leie et rom dersom det blir utbygging av et klasserom i forbindelse med et eventuelt nytt 

bygg/klubbhus.  

 

  

09/2025 Godkjenning av referat fra møte 

Referatet ble sendt til godkjenning på Spond. En kommentar om mangelfull informasjon i 

saken om Pride førte til et tillegg i referatet i denne saken. Referatet er nå godkjent på Spond. 

Referatet med tillegg er godkjent.  

10/2025 Natteravn-samarbeid 

• Georg og Christel informerer om samarbeidet mellom FAU i Fyllingsdalen/Bønes og 

Natteravner.  

FAU-leder informerte om at hun, Georg og Christel nylig har deltatt på et møte. Christel 

deltok også på en workshop forrige uke om praktisk organisering av ordningen. Det blir laget 

lister på bakgrunn av navn på 6. og 7 trinn. Det sendes ut en innkalling (invitasjon) om at man 

ønsker at en foresatt går natteravn. Innkallingen blir sendt ut når det nærmer seg at det er 

aktuelt å starte. Det vil også bli sendt ut informasjon fra rektor via Vigilo. Alle skoler er med 



og det er for å sikre at det er natteravner i bydelen. Innkallingen kommer på e-post. Det er e-

postadressen som er registrert hos skolen som blir brukt.  

Informasjon om at det er et økende behov for å ha natteravner. Det ble også informert om at 

det skjer uønskede hendelser med barn helt ned i 5-6 klasse. Foresatte på 6. trinn ved 

Fjellsdalen kan bli satt opp til å gå sammen med foresatte på 9. trinn på Lynghaug. Hensikten 

at foresatte snakker sammen på tvers.  Det legges opp til at man får innkalling en gang pr. 

semester pr. barn fra 6. til 10. trinn.  

• Veien fremover - bør ansvaret for innkalling alltid ligge på representanter fra 6 og 7 

trinn, da det er disse trinnene som berøres?  

 

- Innspill om at det må informeres på alle foreldremøter til høsten om at foresatte 

ved skolen er involvert i Natteravnordningen.  

- Enighet om at man ikke avgrenser å etterspørre koordinator fra 6 og 7 trinn, men 

åpner for at alle i FAU som har interesse kan koordinere arbeidet fra FAU sin 

side.  

- Natteravn i praksis: Man møter kl. 2000 i Fyllingsdalen. Får pizza fra Peppes 

som en sponsor. Tar på gule jakker og går en runde der hensikten er å være en 

synlig voksen. Utelukkende en positiv opplevelse fra de som erfaringer. Det blir 

fremhevet at det er nyttig å snakke med foreldre som har barn på andre skoler. 

Avslutter kl. 2300.  

 

11/2025 Idemyldring til økonomisk bidrag for godt læringsmiljø 

 

• På forrige FAU-møte informerte rektor at de ønsker å avvikle 7.trinns skidag, med en 

aktivitetsdag for hele skolen. FAU har tidligere bidratt økonomisk med skikort og 

leie av utstyr tilde som har hatt behov for dette.  

 

Representant for 7. viste til referat fra FAU-møte 15.04.24 der det ble besluttet at FAU ønsker 

å fortsatt støtte skidag for 7. trinn. Representanten for 7. trinn spurte om FAU kunne påvirke 

beslutningen, men rektor svarte at beslutningen var tatt. Han sa videre at de fleste skoler har 

avviklet skidager. I etterkant av avklaring med rektor besluttet FAU at de ønsker å støtte 7. 

trinn med midler til å gjennomføre et alternativt opplegg til skidag.  

Oppfølging:  

FAU-leder hører med rektor om han kan gå i dialog med lærere og elever om dette kan la seg 

gjøre og hva de evt. ønsker.  

Økonomiansvarlig undersøker hvilke beløp FAU har støttet med. Om det er en fast sum eller 

et beløp pr. elev.  

 

• Hvordan tenker FAU at vi nå kan bidra økonomisk til et godt læringsmiljø på skolen? 

Kan vi bidra med noe i forbindelse med aktivitetsdagen – som vil komme alle 

elevene til gode?  

FAU ønsker å fortsette støtten til en aktivitet for 7. trinn. Videre ble det informert om at FAU 

har satt av et større beløp til en type gapahuk i forbindelse med oppgraderingen som gjøres på 

plassen bak skolen.  

 

Oppfølging:  



FAU leder informerer rektor om dette og avtaler hvordan dette kan gjennomføres.   

12/2025 Ukeplan på papir (infosak) 

• FAU-leder har vært i dialog med rektor og redegjør for endelig beslutning tatt i 

saken. Det ble informert om det ikke blir endring på arbeidsplanen. Den blir 

distribuert digitalt som nå. Dersom noen har behov for å ha den på papir må det tas 

opp med lærer.  

 

13/2025 Foreldrekveld i regi i FAU 

• Vi har mottatt et tilbud fra Barnevakten om kveldsskole / foredrag. Georg og Jon 

redegjør kort for dette, og hva det vil koste.  

 

Jon har vært i kontakt Siv Hollekim ved FAU, Bønes skole. De er positive til å samarbeide 

om en kveld tilsvarende som i fjor. De har møte neste uke og kommer tilbake til Jon. Han 

melder tilbake til FAU.  

14/2025 Vaksinering av elever (infosak) 

 

• Elever på 2. trinn ble i år vaksinert på Familiens Hus, da skolen ikke kunne stille med 

egnede lokaler. FAU har vært i kontakt med helsesykepleier og rektor, og det er nå 

opprettet dialog om saken, slik at vaksinering forhåpentligvis kan gjennomføres på 

skolen i fremtiden.  

 

FAU følger opp neste år slik at man prøver å få til vaksinering på skolen slik som tidligere.  

15/2025 Disko – planlegging og gjennomføring 

 

• Disko skal gjennomføres 18 og 19 mars 2025.  

3-5 trinn 18.03 kl. 1730 – 1900.  Onsdag 19.03 er det 1-2 trinn kl. 1700-1830 og 6-7 

trinn kl. 1930-2100.  

Hovedansvarlige: Torunn for 1-2 trinn, Bente og Eva 3-5 og Bente 6 og 7 trinn. Alle 

FAU-representanter må delta på sitt trinn sin kveld. Dersom noen ikke har anledning 

må man sørge for at vara stiller. FAU-representanter etterspør foreldrevakter på 

trinnets fb-gruppe, Spondgruppe etc. Vi må ha to vakter fra hvert rom.  

 

• Gule lapper – Annette skriver ut og tar med. Trenger disse en oppdatering? Lappene 

må oppdateres ut fra at arrangementet er flyttet til Bøneshallen. Arbeidsgruppe får 

tilgang til å mappen i dropbox.  

 

• Erfaringer – hva må gjøres?  

Publisere invitasjon på fb og dele på trinngruppe. FAU-leder avklarer med rektor om 

eleven som kanskje kan være DJ. Haldis har også en mulig avtale med tidligere DJ. 

Det er viktig at den som er DJ kan bidra til god gjennomføring av disco, m.a. 

dansekonkurranser.   

Vi får tilgang til bord fra kl. 1500 den dagen vi skal ha diskoen. Bordene kan stå i 

Bøneshallen til alle tre er gjennomført. Bordene må deretter settes tilbake i 

klubbhuset.  

Alle som kan møter i Bøneshallen 09.03. kl. 1930 for gjennomgang og planlegging 

av gjennomføring.  

 



• Rydding av lageret – vi tar en time i fellesskap forut for FAU møtet og rydder lageret 

– setter opp hyller og rydder.  

Arbeidet er startet, men ikke ferdig.  

 

16/2025 Eventuelt 

Det var ikke meldt inn eventueltsaker og det var heller ikke tid igjen. Referenten ble bedt om 

å skrive ned følgende innspill som bør følges opp: 

• Bruk av arbeidsgrupper i FAU for å jobbe mer effektivt 

• Bruke brukerundersøkelsen som utgangspunkt for hva FAU skal bruke tiden på.  

 

 

 


